
 
 

J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi 

Bizottsága rendkívüli nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely, 

Kossuth Lajos tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2025. február 13. napján 8:00 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 

 Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök  

Lukács Tamás bizottsági tag 

 Antal Pál Péter bizottsági tag 

 Sebes Péter bizottsági tag 

 Dománé Szebényi Éva bizottsági tag 

Séra Béla bizottsági tag 

 

Az ülésről távol maradt: 

Majoros László Ferenc bizottsági tag 
 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész/Csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea a Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István a Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

Mártonné Prokop Zsuzsanna Sátoraljaújhely Város Szlovák Nemzetiségi 

Önkormányzata képviselője 

Vaszily Gábor Dániel Sátoraljaújhely Város Német Nemzetiségi Önkormányzata 

képviselője 

 Sárga Attila Sátoraljaújhely Város Roma Nemzetiségi Önkormányzata képviselője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

 Nyiri Péter alpolgármester 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk aljegyző 

Greskóné Tóth Erika a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Buka Gabriella 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy az 
Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 6 tag jelen van, egyben az 

ülést megnyitotta. Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirendi 

pontokkal kapcsolatban. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 



2 
 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban javaslat nem hangzott el, Nagy Mónika 

Ágnes bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a napirend elfogadását.  

 

S z a v a z á s :  az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pontok:  

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására   
Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi 

költségvetésének elfogadására  

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

 

 

1. napirendi pont: 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 

3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet módosítására   

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

dr. Terdik Sándor jegyző: a 2024-es költségvetés zárszámadás előtti utolsó módosítása 

szükséges lépés ahhoz, hogy a költségvetésben szereplő előirányzatok a tényleges gazdálkodási 

adatokhoz igazodjanak, és a zárszámadás pontos, valós képet mutasson az önkormányzat 

pénzügyi helyzetéről. A 2024. évi költségvetés nagyon jól alakult, nem befolyásolta semmilyen 

negatív vagy pozitív gazdasági tényező.  

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34. §-a, valamint 

a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Sátoraljaújhely Város 

Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet 20. § 

(1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi intézkedéseken alapuló, valamint saját 

hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt szükségessé váló rendeletmódosítást az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

Szavazás: az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen 1 nem 

szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

4/2025. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy az államháztartásról szóló 2011. CXCV. törvény 34. §-

a, valamint a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Sátoraljaújhely 

Város Önkormányzat 2024. évi költségvetéséről szóló 3/2024. (II.14.) önkormányzati rendelet 
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20. § (1) bekezdése szerint a jogszabályokban, központi intézkedéseken alapuló, valamint saját 

hatáskörben végrehajtott előirányzat-változások miatt szükségessé váló rendeletmódosítást az 

előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el. 

 

 

2. napirendi pont: 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetésének 

elfogadására 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: megkérdezte dr. Terdik Sándor jegyzőt, hogy van-e 

kiegészíteni valója az előterjesztéssel kapcsolatosan. 

 

dr. Terdik Sándor jegyző: kiosztásra került a kiküldött anyaghoz képest a 2025. évi 

költségvetésre irányuló módosítási javaslat. Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának adóerő 

számítása bonyolult képlettel történik. A Magyar Államkincstár az önkormányzatok részére a 

szolidaritási hozzájárulás éves összegéről a korábbi évekkel ellentétben előzetes összeget nem 

közölt, ezért az önkormányzat nem kapott olyan irányszámot, amit be tudott volna építeni a 

költségvetés-tervezetbe. Sátoraljaújhely Város Önkormányzata által kiszámított összeg nem 

egyezik meg a Magyar Közlönyben megjelent adattal, ezért szükséges a költségvetés-tervezetet 

igazítani a szolidaritási hozzájárulás összegéhez. A módosítás nem okoz problémát a 

költségvetés-tervezetben, mert felhalmozással is számolt az önkormányzat és a dologi kiadások 

is túl lettek tervezve. A Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont esetében alultervezés történt. 

Ezekből az önkormányzat fedezni tudja azt a többletköltséget, ami a szolidaritási 

hozzájáruláshoz szükséges. Minden intézménnyel komoly szakmai tárgyalások folytak a 

költségvetés tekintetében. A 2025. évi költségvetés-tervezet jól tartható lesz, amennyiben nem 

történik olyan gazdasági esemény, amely drasztikusan negatív irányba változtatná. 

 

Kérdések, vélemények: 

 

Nagy Mónika Ágnes bizottsági elnök: nagyon fontos a költségvetés az önkormányzatok 

fenntartásához. Megköszönte a munkáját a Pénzügyi és Adóhatósági Osztálynak, valamint 

azoknak, akik a költségvetés-tervezet elkészítésében rész vettek. Bízik abban, hogy tartható lesz 

a költségvetés, és kellő beruházás fog megvalósulni Sátoraljaújhelyben. 

 

Tekintettel arra, hogy egyéb kérdés, vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi 

költségvetéséről szóló rendeletét a módosító javaslattal együtt fogadja el. 

 

Szavazás: az Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen 1 nem 

szavazat mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

5/2025. (II.13.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi költségvetésének elfogadásáról 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi és Nemzetiségi Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város Önkormányzatának 2025. évi 

költségvetéséről szóló rendeletét a módosító javaslattal együtt fogadja el. 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Nagy Mónika Ágnes 

bizottsági elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést bezárta.  

 

 

 

K.m.f. 

 

                                                                         

 

  

  

Lukács Tamás sk. 

                jegyzőkönyv-hitelesítő 

Nagy Mónika Ágnes sk. 

bizottsági elnök 
 


